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内容概要

　　《考研英语写作突破100题》的编写特点在于总结考研英语写作部分的命题规律和复习思路，克服
考生三大写作障碍，快速提升写作水平。
针对考生普遍的实际写作水平，尤其是广大考生的三大写作障碍：1、不知道英语写作的模式；2、无
法用英语表达自己的思想；3、缺乏达到研究生入学写作水平的相应能力。
　　《考研英语写作突破100题》利用100篇典型的范文使考生认识到：英语写作是什么？
写什么？
怎么写？
该书涉及考纲所要求的写作模式和内容，具有极强的针对性。
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作者简介

宫东风，北外英语文学硕士、副教授，十九岁开始大学执教生涯，是我国目前最年轻、最具实力的国
内外各类英语考试专家。
宫老师深谙考研应试精华，授课直击考点、难点，其人性化的教学和独特的魅力使学员在短时间内获
得权威信息、增强信心，令学员受益终生，是学员心目中的“传教士”。
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书籍目录

第一部分 考研英语写作与对策
 一、大纲对写作的界定与最新评分细则
 二、考研英语写作的高分标准
 三、历届考研英语写作命题与启示
 四、考研英语写作的常规整体构建模式
 五、考研英语写作程序
 六、考研英语写作常见题型
第二部分 考研英语短文写作备考试题(1～50篇)
第三部分 考研英语应用文写作备考试题(1～50篇)
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章节摘录

版权页：   插图：   As is humorously demonstrated in the drawing above, a man is shouldering a huge axeand
intends to cut down the last tree of our planet. The tree can no longer tolerate the man'saction and get ready to take
its revenge on him. What is conveyed in the drawing reflects areality and is most thought-provoking. The main
purpose of the painter can be interpreted in terms of conserving naturalresources and protecting our environment.
To begin with, natural resources should beconserved in order to keep sustainable development. It is well known
that natural resourcesare limited. And some of them are not renewable. Thus, it is a must to make wise use ofnatural
resources. In addition, excessive exploitation of natural resources must be prohibitedso as to protect our
environment. At present, it is a pervasive phenomenon that humanbeings are excessively exploiting natural
resources including forest, oil, coal and gas. As aresult, natural disasters such as flood and drought occur more
frequently. And the green-house effect is becoming more serious. If we do not stop our irrational action, we will
surelylose our only habitat and suffer severe punishment from the nature. In short, sustainabledevelopment calls for
human efforts to conserve natural resources and protectour environment.
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编辑推荐

《2013考研英语写作突破100题》编辑推荐：名师宫东风力作，适合备考全程使用，用于全面了解考研
英语大、小作文的题型特点，是基础复习的首选，使考生在较短时间内达到知识巩固、能力提升的目
的，为英语拿高分打下坚实的基础。
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